
 

 

 

 

Hej alla beaglevänner, Gott nytt år till er alla! 

 

 

Vi vill informera om en tråkig händelse som har påverkat vår förening. Efter att vi bytte kassör vid 
det senaste årsmötet har vi stött på flera hinder för att få tillgång till vårt konto. När vi till slut 
lyckades komma åt det, upptäckte vi tyvärr att våra pengar saknades. 

Vid vår efterforskning framkom att två större belopp har betalats ut till utlandet. Det visar sig att 
vår tidigare kassör blivit utsatt för ett bedrägeri via ett mejl som såg ut att komma från mig, Jerker 
som ordförande. 

Vi har polisanmält händelsen och undersökt våra försäkringar, men det verkar som att pengarna 
är förlorade. Detta är naturligtvis mycket tråkigt, särskilt eftersom vi har arbetat hårt för att bygga 
upp en stabil kassa. Men nu blickar vi framåt och fokuserar på att lösa situationen och vi har ett 
kapital på cirka 20 tkr. 

För att förhindra liknande händelser i framtiden har vi infört en ny rutin: alla fakturor som 
överstiger 5000 kronor måste godkännas av två personer. På så sätt stärker vi säkerheten i vår 
ekonomi. 

Vi behöver nu er hjälp för att återuppbygga vår kassa. Om någon har idéer eller förslag på hur vi 
kan samla in pengar, tveka inte att kontakta någon i styrelsen. Alla förslag är välkomna! 

Låt oss tillsammans göra 2025 till ett framgångsrikt år för vår förening. Tack för ert stöd! 

 

 

 

 

Vänliga hälsningar, Styrelsen 

 


